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ZAPISNIK 
SA 9. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
 
9. sjednica VMO Banderovo održana je 26. kolovoza 2015. (srijeda) s početkom u 17 sati u 
prostorijama MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Nada Pindulić, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Antica Prelec, član VMO 
- Salih Bačinović, član VMO 
- Elvis Šutalo, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

 
Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice VMO Banderovo održane 17. lipanj 2015. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Nada Pindulić i predložila slijedeći dnevni red kako slijedi: 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Programska aktivnost: Turnir u briškuli i trešeti 
2. Programska aktivnost: Kreativna radionica 
3. Početak nove školske godine 2015/16. i rade srednje Medicinske škole u Ulici 

Braće Brachetta 
4. Komunalna problematika 
5. Razno  

 
 

AD – 1   
Turnir u briškuli i trešeti održat će se u sklopu obilježavanja Dana MO Banderovo u prostorijama 
Mjesnog odbora u subotu, 17. ili 24. listopada 2015. godine s početkom u 9 sati. G. Josip 
Marchesi koordinirat će ekipa i nadgledati igru. Tajnica MO naručit će medalje i pripremiti 
priznanja, te osigurat okrijepu. 

Zaključak: 
 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 2   
Dvije kreativne radionice održat će se u sklopu obilježavanja Dana Mjesnog odbora, a o datumu 
održavanja dogovorit će se sa voditeljicom radionice, pa će građani biti naknadno, pravovremeno 
obaviješteni. Izložba radova bit će prilikom druženja sa građanima. 



Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje.  

 
AD – 3  
Od 7. rujna počinje nova školska godina, pa se automatski povećava i broj sudionika u prometu 
na području Banderova. U Ulici Braće Branchetta na kbr. 11 od ove godine započinje sa radom 
srednja Medicinska škola. Ispred ulaza u OŠ/SE Gelsi svake godine se ponavlja problem sa 
roditeljima koji dovoze djecu vozilom, te ih iskrcavaju čime onemogućavaju preglednost ostalim 
vozilima i ugrožavaju sigurnost pješaka.  
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. Potrebno je uputiti zahtjev II policijskoj postaji 
na pojačanu kontrolu, KD Čistoća da postave dodatne spremnike, češće odvoze 
komunalni otpad i pometaju ulice, a Rijeka prometu da postave usporivače prometa 
u Ulici Braće Branchetta kod kbr. 11 i 20, te zamjene dotrajale i oštećene u 
Vukovarskoj ulici kod kbr. 27. 

 
AD – 4 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 4 – 1  
U Ulici dr Frane Kresnika kod kbr. 3 nalazi se visoki bor koje se osušio, pa postoji mogućnost da 
će se urušiti. 
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. Potrebno je uputiti zahtjev Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav da uklone stablo. 
 

AD – 4 – 2  
Šahte i kanali za oborinske vode zatrpane su raznim otpadom, kamenjem i lišćem, pa je iste 
potrebno očistiti. 
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. Potrebno je uputiti zahtjev Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav. 

 
AD – 4 – 3  
Na mnogim lokacijama na Banderovu pojavili su se glodavci, poglavito na mjestima gdje građani 
ostavljaju ostatke hrane za mačke. Osim toga veliki problem stvaraju i komarci.  
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. Potrebno je uputiti zahtjev Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav da se temeljito sprovede deratizacija, te zaprašivanje 
protiv komaraca.  

 
AD – 4 – 4  
U Ulici Rudolfa Tomšića kod kbr. 62/2 nalazi se oštećen spremnik za komunalni otpad kojeg treba 
zamijeniti. 
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. Potrebno je uputiti zahtjev KD Čistoća. 
 
AD – 5 – RAZNO  
AD – 5 – 1  
Odjel gradske uprave za gospodarenje imovinom očitovalo se vezano za lokaciju za park za pse 
za k.č. 2001/2 k.o. Stari Grad (ostaci poslovnog objekta ex. Meduza) u Vukovarskoj ulici.  
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje, te očekuje od Odjela gradske uprave za 
urbanizam da se očituje i predloži novu lokaciju ili da potvrdu predloženu u 



Vukovarskoj ulici sjeverno od kbr. 56. 
 

AD – 5 – 2  
Tajnica MO je upoznala vijećnike sa izvještajem o realizaciji plana raspodjele sredstava za 
komunalne prioritete u razdoblju siječanj – prosinac 2014. godine. 
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 5 – 3  
Zbog određenih nejasnoća koje su se pojavile u pojedinim vijećima mjesnih odbora, a tiču se 
tonskog snimanja sjednica vijeća, Odjel za gradsku samoupravu i upravu kao odjel u čijoj je 
nadležnosti rad i donošenje akta u vezi rada vijeća mjesnih odbora uputilo je očitovanje.   
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 

Sjednica je završila u 19 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                 Predsjednica Vijeća MO: 
 
 
                     Đulijana Desanti                                                                  Nada Pindulić 


